

Agility

A New Logistics Leader

الكويت في 1 يونيو 2014

السادة / هيئة الأوراق المالية والسلع
دولة الإمارات العربية المتحدة
فاكس: 971-2-6120261

السادة / سوق دبي المالي
دولة الإمارات العربية المتحدة
فاكس: 971-4-332-8838 / 971-4-331-5148

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع: توزيع الأرباح النقدية عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2013

بناء على موافقة الجمعية العمومية العادية لمساهمي شركة أجيليتي للمخازن العمومية ش.م.ك المنعقدة بتاريخ 22 / 5 / 2014 لتوزيع ارباح نقدية عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2013 بواقع 40% من القيمة الاسمية للمساهمين (اي 40 فلس كويتي للسهم الواحد) للمساهمين المقيدين بسجلات الشركة في تاريخ انعقاد الجمعية العمومية، يرجى العلم أنه سيتم البدء بتسليم الأرباح المذكورة اعتباراً من يوم الاحد الموافق 8 يونيو 2014.

لذا فعلى السادة المساهمين الكرام مراجعة الجهات التالية لاستلام شيكات الأرباح:

المساهمين في سوق دبي المالي:

شركة أجيليتي للمخازن العمومية
ادارة علاقات المستثمرين
الكويت
هاتف : 24981024

المساهمين في سوق الكويت للأوراق المالية:

الشركة الكويتية للمقاصة
ادارة حفظ الأوراق المالية
الشرق
برج أحمد، الدور الخامس
هاتف : 22464565

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

طارق عبد العزيز سلطان العيسى
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي



Kuwait, June 1st, 2013

Dubai Financial Market

United Arab Emirates

Fax: 971-4-331-5148

Securities and Commodities Authority

United Arab Emirates

Fax: 971-2-627-4600

Cash Dividends distribution for the year ending December 31st, 2013

Based on the resolution of the Annual Ordinary General Assembly meeting for Agility Public Warehousing Company K.S.C, that was held on Thursday May 22nd, 2014 to distribute 40% cash dividends (40 fils for every share) for the shareholders who are registered on the company's shareholders record on the day of the General Assembly, please be informed that the distribution of the above mentioned dividends will start on June 8th, 2014.

Shareholders are kindly requested to contact the below to receive their dividends' checks:

Shareholders on:

Kuwait Stock Exchange

Kuwait Clearing Company

Shareholders' Registrar

Sharq

Burj Ahmed, Fifth Floor

Tel. 22464565

Dubai Financial Market

Agility Public Warehousing Company

Investors Relations Department

Tel. 24981024

Best Regards,

Tarek Abdulaziz Sultan Al Essa

Vice Chairman and CEO

